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Η απουσία της ΠΙΝ από εκθέσεις, όπως αυτή της Ουτρέχτης, αποτελεί σαφές δείγμα έλλειψης 

οποιασδήποτε τουριστικής πολιτικής. 

 

Προς κ. Περιφερειάρχη. 

Η Ολλανδική αγορά φέτος ήταν 2η στη Ζάκυνθο με 110.371 επισκέπτες, 3η στην Κεφαλονιά με 

14.354, 4η στο Άκτιο με 34.559 και επίσης 4η στην Κέρκυρα. με 41.243 επισκέπτες. 

Στην έκθεση της Ουτρέχτης είμαστε παρόντες ως Κρατική Περιφέρεια από 1998-2010, ως Αιρετή 

Περιφέρεια από το 2011-2020 (τελευταία φορά). 

Βέβαια εύλογα δεν συμμετείχαμε 2021 και 2022 λόγω πανδημίας. 

Φέτος συμμετείχαν οι Περιφέρειες Νοτίου Αιγαίου, Κρήτης, Ηπείρου, Κεντρικής Μακεδονίας και 

Βορείου Αιγαίου. 

Η απουσία της ΠΙΝ συνοδεύτηκε από πολλά παράπονα επαγγελματιών (τουριστικοί πράκτορες, 

ξενοδόχοι), αλλά και τουριστικών παραγόντων του εξωτερικού. 

Από την στιγμή που η συμμετοχή στην έκθεση αυτή ήταν προγραμματισμένη σύμφωνα και με το 

εγκεκριμένο πρόγραμμα από το Περιφερειακό Συμβούλιο, δημιουργεί πολλά ερωτηματικά το 

γεγονός της απουσίας της ΠΙΝ από την συγκεκριμένη έκθεση. 

Πληροφορούμαστε ότι και η συμμετοχή μας στις εκθέσεις του Μιλάνου και του Βερολίνου έχει τεθεί 

σε αμφισβήτηση. 

Φαίνεται ότι η περιφερειακή αρχή βρίσκεται σε αδυναμία και σύγχυση να εκπληρώσει τις βασικές 

της υποχρεώσεις και μάλιστα σε ένα τομέα που διακυβεύονται πολλά για την τοπική οικονομία και 

την στήριξη του επιπέδου ζωής στα νησιά μας. 

Επερωτάται η περιφερειάρχης:  

1. Για ποιο λόγο δεν  συμμετείχε η ΠΙΝ στην έκθεση της Ουτρέχτης; Ποιος έχει την ευθύνη;  

2. Τι θα ισχύσει για την συμμετοχή μας στο Μιλάνο και το Βερολίνο; 

3. Τελικά τι θα πράξετε για την τουριστική προβολή των νησιών μας το 2023; 

Για την ΑΝΑΣΑ: 

Θεόδωρος Γαλιατσάτος 

περιφερειακός σύμβουλος 

επικεφαλής ΑΝΑΣΑ 

τ. περιφερειάρχης Ι.Ν. 


